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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

időpontja: 2017. március 13. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

 

sorszáma: 2017/2 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Kovács Andrásné tag 

Nagy Emese alpolgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: - 

- igazolatlanul: - 

 
Sági Mihály elnök: Köszöntöm a mai bizottsági ülésen a bizottság tagjait. Megállapítom, hogy a 
bizottság határozatképes, teljes létszámmal jelen vagyunk. Köszöntöm az alpolgármester asszonyt, 
a jegyző urat, és az előadókat. Kérdezni szeretném a bizottság tagjait, hogy a napirendi pontokat 
így elfogadjuk-e? Aki elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
11/2017.(III.13.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) Az EFOP-1.5.3-16 felhívásra „Humán szolgáltatások fejlesztése a Kisteleki Járásban” című 

támogatási kérelem beadása 
2.) Az EFOP-3.9.2-16 felhívásra „Humán kapacitások fejlesztése a Kisteleki Járásban” című 

támogatási kérelem beadása 
3.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 2/2016.(III.11.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
4.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről 
5.) Mezőőr beszámolója 
6.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2017. évi összesített közbeszerzési tervének jóváhagyása 
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Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: Az EFOP-1.5.3-16 felhívásra „Humán szolgáltatások fejlesztése a 
Kisteleki Járásban” című támogatási kérelem beadása 
 
Sági Mihály elnök: Első napirendi pont az EFOP 1.5.3-16 felhívásra „Humán szolgáltatások 
fejlesztése a Kisteleki Járásban” című támogatási kérelem beadása. Ez egy pályázat, biztos 
olvastátok. Polgármester úr felhívott és annyit tett hozzá, hogy ez Pusztaszert is érinti, nem kérnek 
hozzá semmi különösebb önrészt, kéri a bizottságot, hogy tárgyalja meg és a holnapi napra 
fogadja el.  
 
Nagy Emese alpolgármester: Annyit mondott polgármester úr, hogy lesz hozzáfűznivalója a 
testületi ülésen.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Hátrányos és halmozottan hátrányos helyzetű gyerekeknek szerveznek 
egyrészt mindenféle foglalkozásokat, illetve humán szolgáltatások területén gyermekvédelemben, 
gyermekgondozásban dolgozó kollégák részére lesznek mindenféle képzések. Valóban a hangsúly 
azon van, hogy ez a pusztaszeri önkormányzatnak nem kerül pénzébe, ugyanakkor ránk 
vonatkozólag is ki fog terjedni, és csak a haszonélvezői leszünk ennek a dolognak.  
 
Sági Mihály elnök: Abban leszünk haszonélvezői, hogy gyermekek üdültetésével és egyebekkel is 
foglalkozik ez a 250 millió forintos pályázat, és így fogalmazott a Gábor, hogy csak haszonélvezői 
tudunk lenni ennek. Kérem, hogy aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek ennek a 
pályázatnak a beadását, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
12/2017.(III.13.)EB. határozat 
 
Tárgy: Az EFOP-1.5.3-16 felhívásra „Humán szolgáltatások fejlesztése a Kisteleki Járásban” című 

támogatási kérelem beadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága az EFOP-1.5.3-16 
felhívásra „Humán szolgáltatások fejlesztése a Kisteleki Járásban” című támogatási kérelem 
beadását a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
2. napirendi pont: Az EFOP-3.9.2-16 felhívásra „Humán kapacitások fejlesztése a 
Kisteleki Járásban” című támogatási kérelem beadása 
 
Sági Mihály elnök: Második napirendi pontunk az EFOP-3.9.2-16 felhívásra „Humán kapacitások 
fejlesztése a Kisteleki Járásban” című támogatási kérelem beadása. Szorosan kapcsolódik az 
előzőhöz, akár együtt is szavazhattunk volna róla. Van-e kérdés, vélemény ehhez. Ha nincs, akkor 
kérem, hogy aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek ennek a pályázatnak a beadását is, 
kézfelemeléssel jelezze. 
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A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
13/2017.(III.13.)EB. határozat 
 
Tárgy: Az EFOP-3.9.2-16 felhívásra „Humán kapacitások fejlesztése a Kisteleki Járásban” című 

támogatási kérelem beadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága az EFOP-3.9.2-16 
felhívásra „Humán kapacitások fejlesztése a Kisteleki Járásban” című támogatási kérelem beadását 
a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
3. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről 
szóló 2/2016.(III.11.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Harmadik napirendi pont, rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2016. évi 
költségvetéséről szóló 2/2016.(III.11.) önkormányzati rendelet módosításáról. Mikor én képviselő 
lettem akkor azt mondtam, hogy keresztbe kasul adom össze a számokat és kivonom, de aztán 
rájöttem, hogy ezek olyan szükségszerű dolgok, amiket módosítani kell.  
 
Kovács Andrásné tag: Igazad van maximálisan és tulajdonképpen ez a tényeknek a tudomásul 
vétele és jóváhagyása. Ezzel szerintem csak annyit teendőnk lehet, hogy elfogadásra javasoljuk.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Átolvastam, átnézegettem és én is, ugyanígy vagyok, ehhez nem 
tudok hozzátenni, tények vannak benne.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Plusz bevételek vannak benne, és azért 28 millió a 
negyedéves összeg előirányzat változás, mert a 19 millió belejött ez a fejlesztési, egy-egy 
negyedévre 8-9 millió forint szokott lenni a változás, ez okozza ez a kimagasló változást.  
 
Sági Mihály elnök: Átolvastam, de semmi hozzá fűznivalóm nincsen. A bizottság elfogadásra 
javasolja a napirendi pontot. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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14/2017.(III.13.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 2/2016.(III.11.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 2/2016.(III.11.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
4. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről 
 
Sági Mihály elnök: Negyedik napirendi pont, rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2017. évi 
költségvetéséről.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Két dolog lett benn javítva, a kettes mellékletet 
nézzük, meg azon fogjuk látni a legjobban. A közös hivatal finanszírozása változott, ami 5 millió 
801 ezer 766 forint lett, ez a végleges összeg, amit a múltkor említettem, hogy meg kell emelni, 
mert kevesebb lett betervezve. A másik pedig fölötte a többcélú társulásnak a támogatása 
csökkent 2 ezer forinttal, azt pontosítottam rajta. Ez mindegyik a tartalékkal szembe ment, tehát a 
főösszeg nem változott, az maradt annyi ami az előző is volt. Ha bármi változás lesz módosított 
előirányzatba minden képpen bele, kell tennünk, bele tudjuk tenni.  
 
Kovács Andrásné tag: Én mindig a mérleget szoktam nézni, az ötös mellékletnél én azt látom, és 
biztos kérdeztem már máskor is ilyet, hogy közel 60 milliós mérleg főösszeg eltérést látok a 2016 
és a 2017 között. Megnéztem, hogy miből adódnak az eltérések az eddigiekhez viszonyítva csak az 
fogalmazódott meg bennem, hogy tavaly 198 millió volt a mérleg főösszeg, hogy fogunk kijönni 
139 millió forintból. Én itt néztem az eltéréseket, a kiadásoknál azt megértettem, hogy a 
közmunkások bére belejön az rendben. Van benne olyan, hogy levonások, erre kíváncsi lennék, 
hogy ez mi.  Igaz, hogy a civil szervezetnek a támogatását, azt mondtuk, hogy benne van a dologi 
jellegű kiadásokba, és mindig annyit kapnak amennyire szükségük, van, én azért elgondolkodnék 
rajta, hogy egy soron nem-e mégis be kellene állítani. A tartalékok rovaton is 38 millió 500 ezer 
forinttal kevesebbet látok, mint az előző évben. Nekem az a kérdésem, hogyan fogunk kijönni 
ebből a közel 60 millió forinttal kevesebb pénzösszegből.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Vegyétek elő azt az anyagot, amit az előirányzat 
módosításhoz kiküldtem, az előző napirendi ponthoz. Megnézitek az ötös mellékletét, akkor lehet 
látni, hogy mennyi a mérleg főösszeg eredeti előirányzatként 2016-ban. Most nem a teljesítéshez 
kellene ezt nézni, hanem a tavalyi eredeti előirányzathoz. Eredetileg mindig ennyit tervezünk, 
aztán hogy év végére még mennyi az, ami plusz bevételünk származik, vagy plusz kiadásunk van, 
ez módosítja majd az év végi előirányzatunkat. Az eredeti előirányzatot a teljesítéssel nem lehet 
összehasonlítani mindig az eredetiket, kell nézni és ez körülbelül évről- évre, az hogy pár millió 
forinttal változik ez benne, van attól függően, hogy mennyit kell finanszírozni. Most például 
kevesebb az állami támogatás majdnem három millióval a szociális kiadásokat illetően. Azért 
kevesebb most az eredeti főösszeg, de ez nem jelenti, azt hogy nem lehet akkora év végére, mint 
előző évben volt.  
 
Kovács Andrásné tag: Tulajdonképpen arra voltam kíváncsi, hogy mekkora mozgások lehetnek 
ebben. Csak a bevételi oldal érdekes a mozgás szempontjából, mert akkor nem kell hitelt 
fölvennünk.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Semmi képpen nem kell hitelt felvennünk, mert annyi 
működési forrásunk van, az állami támogatásnak le kell fedni azt, aminek tavaly is, 3 millióval 
kevesebb ezért nem hiszem, hogy akkora forráshiányt idézne elő.  
 
Kovács Andrásné tag: Én arra voltam kíváncsi, hogy 60 millió forintot, ha nem tudunk beszedni 
és hasonló nagyságrendű a költségeink, mint előző évben hogyan tudom hitel nélkül megoldani?  
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Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Azért mondom, hogy itt, ha megnézed hogyan 
alakult a 2016 évi, föl van sorolva, azért hagytam benne, hogy az első negyedév, a második 
negyedév, a harmadik negyedév és a negyedik negyedév és lehet látni a főösszegeknek a 
növekményét. 146 millióról indult az eredeti 198 millió lett a vége.  
 
Kovács Andrásné tag: Akkor reménykedjünk, hogy ez ebben az évben is így lesz és bízunk 
benne, hogy ezek a források bejönnek valamilyen szinten. A másik dolog a nonprofit 
szervezeteknek a támogatásával kapcsolatban. Akkor én is azt mondtam, hogy jó így, de azóta 
átgondoltam, hogy legyen ott egy külön soron.  
 
Sági Mihály elnök: Már mikor hazamentem innen a múltkori testületi ülésről is, végig gondoltam 
magamba, hogy ha valaki fölveti maximálisan, egyetértenék vele, hogy nem mi határoznánk meg, 
hogy mennyi pénzre van szükségük, de ott legyen. Én bele élem magam abba a helyzetbe, amibe 
ezek a szervezetek, egyesületek vannak, hogy tudom, hogy van nekem 50 ezer forintom, és én is 
egyetértenék azzal a javítással, ha ezen belül valamekkora összeget elhatárolva azt mondanánk, 
hogy ez a nonprofit szervezeteké. Más az, amikor számlával igazolva jövök, és azzal a kitétellel, 
mert ez a megszüntetés akkor keletkezett, amikor tavaly májusban a beszámolóknál aránylag 
nehezen tudtak beszámolni az elköltött összegekről. Azóta én is végig gondoltam otthon 
magamban, én akkor is fölvetettem és hiányoltam ezt a sort, és én be is jöttem a jegyző úrhoz 
egyszer, hogy megnézzem a tavalyi testületi ülést, hogy is hagytuk ezt jóvá.  
 
Nagy Emese alpolgármester: Én is csak annyit szerettem volna, hogy föl van tüntetve, csak 
összeg nincs mellette, és akartam is mondani, hogy oda be kellene tervezni valamennyi összeget.  
 
Kovács Andrásné tag: Én 1 millió 500 forintot javaslok, mint a képviselői alap.  
 
Sági Mihály elnök: Én csak 500 ezret, mert ha csak fölsorolom hogy Lovas Egyesület 100 ezer, 
Polgárőrség 100 ezer, PISZE 100 ezer, Közalapítvány 200 ezer, ez 500 ezer forint, más nagyon 
nem szokott ebből részesülni, de másfél milliót semmi képpen nem.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: A jegyzőkönyv kedvéért, akkor a bizottság elfogadásra javasolja a 
költségvetési rendeletet azzal a módosítással, hogy történjen előirányzat-tervezés a civil 
szervezetek támogatására 1 millió 500 ezer forintos összeggel.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság elfogadásra javasolja ezzel az egy módosítással. Aki ezzel 
egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
15/2017.(III.13.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja, azzal a módosítással, hogy történjen előirányzat-tervezés a civil szervezetek 
támogatására 1 millió 500 ezer forintos összeggel. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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5. napirendi pont: Mezőőr beszámolója 
 
Sági Mihály elnök: Ötödik napirendi pont, mezőőr beszámolója. Eredetileg ez áprilisi napirendi 
pont lett volna, állítólag lesz közös ülésünk a csengelei önkormányzattal ezért ez előbbre került a 
mostani testületi ülésre. Én így javaslom elfogadásra, de az van benne, hogy a mezőőri feladataim 
jelentősen nem változtak. Én gondolom, hogy van egy ilyen bekezdés, hogy külterület földutak 
felügyelet és karbantartása. Gondolom nem az ő feladata, mert így ebből az következik, hogy az ő 
feladata, a karbantartatása és ugyanez van a parkerdő teljes felügyelet és karbantartása. A 
bizottság elfogadásra javasolja a beszámolót. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
16/2017.(III.13.)EB. határozat 
 
Tárgy: Mezőőr beszámolója 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a mezőőr 
beszámolóját a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
6. napirendi pont: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2017. évi összesített közbeszerzési 
tervének jóváhagyása 
 
Sági Mihály elnök: Hatodik napirendi pont, Pusztaszer Községi Önkormányzat 2017. évi 
összesített közbeszerzési tervének jóváhagyása. Nem tudom, hogy ez mi.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Egy rubrika van kitöltve, nem tudjuk, milyen pályázatokat nyerünk 
meg, mennyibe kerülnek ezek az esetleges beszerzések, és annak függvényében kell ilyen-olyan 
közbeszerzési eljárást lefolytatni. Viszont az éves közbeszerzési terv elfogadásának a határideje 
március 31., ezzel a tartalommal kellene elfogadni, hogy nem ismertek az összegek. Mihelyst olyan 
munkavégzésnek a szükségessége mutatkozik, hogy valamiféle közbeszerzési értékhatárt 
megugrunk, akkor ezt is módosítani kell, és erről a Közbeszerzések Tanácsot is értesíteni kell.  
 
Sági Mihály elnök: Nálunk, ha jól tudom 10 millió forint az összeghatár, nem is biztos, hogy lesz 
ilyen.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Négy ilyen nagyobb projekt van most függőben, nem tudjuk, hogy mi 
ennek a kifutása. Március 31-ig nem fog kiderülni, jogszabály szerint meg föl kell töltenünk a 
közbeszerzések tanácsának a honlapjára ezt a táblázatot.  
 
Sági Mihály elnök: Más hozzászólás ehhez a napirendi ponthoz? Ha nincs, akkor elfogadásra 
javasoljuk. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 










